
I  \ S  ■N השידור תאגיד
| \ . הישראלי /

 03/2018 תוכן ועדת פרוטוקול

2018 במאי 29 מיום

 תשע״ח בטיון ט״ו

ירושלים

הוועדה: חברי
 יו״ר עומר, גיל מר
 שטיין שלומי מר
 אבולעפיה חמיס מר
 אלכסנדר דוד מר
 שטאובר דלית גבי
קרמרטן מישל גב׳

נעדרים:
רט אבי מר

 המשפטי: היועץ
ריינגולד רונן עו״ד

המועצה: מזבירת
פז נילי

יום: סדר

 מעקב וטבלת 15.4.2018 מיום פרוטוקול אישור
 החדשות-דיון שידורי סטטוס
 דיון - הפלטפורמות 3 של וסינרגיה מקסום
לאישור הפקות
 לאירוויזיון השיר לבחירת תחרות
 מחודש דיון - פרומו ואסטרטגית עבודה תוכנית
 למונדיאל הערכות ־ שוטף עדכון
שונות

מוזמנים:
 ל מנכי׳ קובלנץ, אלדד מר

 המנכ״ל מטה ראש מזרחי, איילה עו״ד
 החדשות חטיבת סמנכ״ל שי, ברוך מר
 ופרוגרמינג מחקר אגף מנהלת פיירפלד, טל גב׳
 הטלוויזיה חטיבת ראשית, מפיקה דגון, מיכל גב׳
 הטלוויזיה חטיבת דרמה, מנהלת פרי, רוני גב׳
 הטלוויזיה חטיבת תעודה, מחלקת מנהל אבוט, סיני מר
הפרומו מחלקת מנהל פלרי, אורן מר

14:40 - הישיבה תחילת שעת



^ ^1 השידור תאניד 1
I  | %  J הישראלי

:הטלוויזיה לסמגכ״ל האיתור ועדת - מנכ״ל עדכון .3
 יונה מר את אקח לא שאם איום של צל בהן שהיה נעימות לא שיחות קיבלתי האחרונים בימים :אלדד

 האיתור תהליך כך. על המועצה חברי את לעדכן חייב אני טוב. לא לי יהיה הטלוויזיה לסמנכ״ל ויזנטל
הסתיים. טרם
 עדכן אנא שנעצרנו. שלי התחושה שישבנו. מאז מה זמן חלף בפנינו, שהופיעו מעומדים שלושה היו :דוד

 להמשיך יכול שלא לתאגיד משמעותי ומאוד בכיר מאוד בתפקיד שמדובר חושב אני לו׳יז. על אותנו
מקום. ממלאי עם זמן לאורך

 מאוד הוא הטלוויזיה סטנכייל תפקיד בעיני איומים. מקבלים לא שאנחנו ברור להיות צריך זה גיל:
 שיתמנה צריך דבר של ובסופו ציבורי גוף אנחנו מקום. ממלאי עם להמשיך אפשר שאי מסכים אני חשוב.
 שאפשר בזמן, ומוגבל ראוי שקוף תהליך להיעשות צריך ולכן לתפקיד ביותר והטוב המוכשר האדם

 ביודעי חושב, אני האם אבחן במועצה להצביע כשאצטרך דבר, של בסופו הגיונית. בצורה אותו להסביר
 בהתאם להצביע צריך אני תקין. היה ההליך ואם ביותר הטוב האדם שנבחר האחרים, המועמדים היו מי

 שזו אמרנו כי טעויות שעשינו חושב שאני בעבר פעמים היו לתאגיד. הנכון שהוא מאמין שאני למה
האיתור. ועדת של ההמלצה

 בחרנו זמן נקודת שבכל חושב אני בסדר. לא שהיה מועמד של אישור אף פה שנעשה חושב לא אני :אלדד
השתפרנו. שהוחלף פעם ובכל שניתן טוב הכי את

 פנינו ההליך. את למשוך כוונה שום לנו אין וקצת. שבועות כארבעה נמשך ההליך מישל, של לשאלתה
 כמה נסיים ואנו לפנות רוצים אנו גורמים עוד לאילו אעדכן אני לגשת. שסירבו מובילים גורמים לכמה
מועמדים. לעוד לפנות אם ותחליט תבדוק האיתור ועדת הקרוב השבוע במהלך מהר. שיותר

 כחברי אנו העקרונית ברמה המועצה. לאישור מובאת והחלטתה איתור ועדת החלטת את יש גיל:
 ואני משקיף מינתה המועצה לא. או סביר המינוי והאם תקין הליך נעשה האס לבדוק צריכים המועצה

הפרמטרים. מה ברור כאשר ונצביע דעתו את יגיד שדוד בטוח


